
Stenlille krocket.
De har været på krocketbanen i formiddag.

Spørgsmål.
Rød kugle ligger ved vendepinden og er frispiller.
Sort krockere rød og slår den væk i en fast krockade.
I slaget mistes grebet om sort kugle og den rammer vendepinden og er blevet pindespiller.
Så er spørgsmålet.
Sort mister et slag ved at miste grebet om kuglen, er det det slag man optjener ved at ramme 
vendepinden.
Eller har sort ikke flere slag, den havde jo 2 slag inden.

Svar:
Et enigt regeludvalg er kommet til følgende afgørelse:
Sort har ikke flere slag, det er når kuglerne ligger stille at der afgøres hvad der er sket og hvilken straf der 
gives

Til grund for afgørelsen er 

§ 3 stk. 6:
 Resultatet af et slag opgøres, når kuglen/kuglerne ligger stille. Dette er afgørende for, om den/de kan 
erklæres for

 At være udenfor banen
 At have passeret en bue
 At have opnået slag
 At have mistet slag
 Osv
Fortolkning: Det er altid når kuglerne ligger helt stille, at opgørelsen over, hvad der er opnået ved 
slaget, kan gøres op.

 §3 stk 5: 
Der kan højst opnås to slag, ikke benyttede slag kan ikke overføres

 Ved krockering
 Når en bue passeres
 Ved at ramme vendepinden

På vegne af regeludvalget
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